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Referat af generalforsamling i Ørbækhave Antenneforening 

Onsdag d. 31. oktober 2018 

1. Valg af dirigent. Alex Rasmussen. 

Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen er indkaldt med mindst 14 dages varsel med 

husstandsomdelt indkaldelse.  

2. Formandens beretning. 

Bent gennemgik den husstandsomdelte beretning og tilføjede bl.a. 

Opgraderingen af vores net er færdiggjort, men det er endnu ikke godkendt og registreret i 

systemet hos YouSee, hvorfor der endnu ikke kan bestilles de højeste hastigheder. Yousee vil skrive 

til alle medlemmer, når opgraderingen er færdig. 

3. Regnskab. 

Jan Møller gennemgik regnskabet, som var omdelt på bagsiden af indkaldelsen. 

Regnskabet blev godkendt. 

4. Indkomne forslag. 

Ingen. 

5. Kontingentfastsættelse. 

Uændret 0 kr. 

6. Valg af bestyrelse. 

Formand Bent Hansen blev genvalgt. 

Sekretær Steen Vestergaard blev genvalgt. 

7. Valg af suppleant. 

Emil Jensen blev genvalgt. 

8. Valg af revisor. 

Alex Rasmussen blev genvalgt. 

9. Valg af revisorsuppleant. 

Mads Klitgård blev genvalgt. 

10. Eventuelt. 

Uddybende spørgsmål om teknikerbesøg. Det er planen, at alle skal have udskiftet antennestikket, 

men der vil gå nogen tid, før alle har fået det gjort. 

Dirigent Alex Rasmussen    Referent Steen Vestergård 

 

Opgradering af net 

Opgraderingen af vores net er nu endelig færdig. Priser og hastigheder, der kan tilbydes, kan ses på 

YOUSEE´s hjemmeside. Opgraderingen vil betyde at vi får færre fejl og bedre hastighed. TVsignalet er nu 

også klar til de nye 4K signaler.          Bent Hansen  formand 
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